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Vragen van de fractie van GroenLinks aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 2 
november 2022). 
 
Inleiding 
De afgelopen maanden heeft de GroenLinks-fractie via bewonersklachten en eigen observaties 

vastgesteld, dat de laadpalen voor elektrische auto’s in Monnickendam vaak langdurig en in groten getale 

buiten werking zijn. We hebben dit zowel vastgesteld op het Vereninigingsplein, het Bolwerk en de 

Pierebaan. Op dit moment staan hier bijna alle palen op rood of helemaal uit, waardoor elektrische auto’s 

niet opgeladen kunnen worden. Dit is een groot probleem voor elektrische autorijders, aangezien zij in de 

binnenstad vaak afhankelijk zijn van de publieke laadpalen. Ook zorgt het voor irritatie bij niet elektrische 

rijders aangezien deze plekken nu vaak leeg blijven. Wij hebben een aantal keer de stroring gemeld bij de 

serviceprovider en ook gevraagd naar de oorzaak en mogelijke oplossing. Hier hebben we geen duidelijke 

antwoorden kunnen krijgen. 

Daarom onze volgende vragen: 

 

Vraag 1 

Herkent u het probleem dat de laadpalen vaak langdurig buiten gebruik zijn? 

 

Vraag 2 

Heeft u hier contact over gehad met de aanbieder van de palen? 

 

Vraag 3 

Weet u wat de oorzaak is van deze storingen? 

 

Vraag 4 

Wordt er gewerkt aan een oplossing van dit probleem? 

 

 


